
PO SLEDEH DELEGATSKIH VPRAŠANJ
DELEGATSKO VPRAŠAN JE
DELEGACIJE KRAJEVNE
SKUPNOSTI STIČNA — de-
legat Mihael Glavan (25. seja
zbora krajevnih skupnosti, 28.
12. 1988)
Vpraianje:

V letu 1987 je bilo na skupnem se-
stanku Krajevne skupnosti Slična, Ko-
munalnega podjetja, Komunalne skup-
nosti, predsednika SO Grosuplje in še
nekaierimi dogovorjeno, da se bo
istočasno z izgradnjo novega rezervoar-
ja — cevovoda, našla rešitev tudizapo-
kritje vode višinskega predela v Srični.
Na nekaj seslankihje bil izdelan sklep,
da boproblempokritjaz vodo realiziran
vletu 1988. Vsejnem gradivu Skupšči-
ne občine Grosuplje z dne 28. 12. 1988
smo zasledili vporočilu o izvajanju pro-
blematike varstva okolja pod točko II.
— pitna voda, da v program za lelo
1989nizajetarealizacijapokritjaviSin-
skega predela s pitno vodo v StičnL

Krajani novega naselja Virsprašuje-
jo Komunalno podjetje, zakaj ni lekoče
vode oziroma kdaj bo normalen dotok.
Krajevna skupnost Stičnaje v letu 1987
na razgovorih s predstavniki Komunal-
nega podjetja Grosuplje postavila od-
ločno zahtevo, da morajo biti pokrite
zahleve po vodi v Stični Zavedamo se,
da moramo vodo oddajati v druge kra-
jevne skupnosti, ampak zahlevamo, da
je Stična nemoteno oskrbovana z vodo.

Zahlevamo, da se v program za leto
1989 vključi realizacija pokritja višin-
skega predela v Stični s pitno vodo, ali
pa se poda ustrezna utemeljitev za mo-
rebitno drugačno rešitev.

Odgovor Komunalnega podjetja
Grosuplje (pripravil v. d. vodja ko-
munalne enote Tomaž Rigler):

Komunalno podjetje Grosuplje iz-
vaja v skaldu s srednjeročnim planom
občine Grosuplje, planom Komunal-
ne skupnosti občine Grosuplje ter z
planom izboljšanja razmer na vodo-
vodnem sistemu Stična naslednje
aktivnosti:

1. V letu 1988 je bila izvedena re-
konstrukcija vodovoda Ivančna go-
rica — Muljava in Ivančna gorica
—Hudo.

2. V letu 1988 je bil zgrajen nov re-
zervoar Vir skupne kapacitete 740
m3. Višina oziroma kota rezervoarja
je bila določena na maximalni m o ž i

višini, da je bil zagotovljen prosti pad
vode iz zajetja do rezervoarja. Drugi
razlog za to višino pa je bil pogoj za-
gotovitve ustreznih (ne prevelikih)
hidrostatičnih pritiskov v vseh nase-
Ijih, ki se oskrbujejo z vodo iz vodo-
vodnega sistema Stična (spodnji del
Stične, Ivančna gorica, Šentvid, pred-
vsem pa Dob, Muljava in naprej).

3. V izgradnji je rekonstrukcija
tlačne cevi Stiški potok — RZ Vir ter
nova vodna vira Stiški potok — dre-
naža s kapaciteto 6 — 8 litrov/se-
kundo (1/s) ter nova vrtina s kapaci-
teto 5 l/s. Z opustitvijo zajetja
IZIREK ter s priključitvijo novih,

kvalitetnih vodnih virov bo končna
izdatnost vodnih virov za vodo —
vodni sistem Stična znašal 28 — 30
l/s, kar ustreza predvideni porabi na
vodovodnem sistemu Stična do leta
2020.

4. V letu 1989 bo Komunalno po-
djetje Grosuplje iz sredstev amortiza-
cije in Komunalne skupnosti rekons-
truiralo odsek Vir — Šentvid, del
vodovoda v naselju Vir in Sentvid ter
v naselju Sela.

5. Na skupnem sestanku med pred-
stavniki Komunalne skupnosti in

Komunalnega podjetja (predstavni-
kov KS Slična, žal ni bilo) v zvezi z
dolgoročno oskrbo višje ležečih pre-
delov Stična je bilo sklenjeno nasled
nje:

Projektivna delovna organizacija
Hidroinženiring bo izdelala projekt-
no rešitev oskrbe visokoležečih pre-
delov, in sicer:

— Predel med Virom in Meki-
njami naj bi se napajal iz vodovodne-
ga sistema Metnaj p.eko ustrezno
dimenzioniranih razbremenilnikov;

— Predel nad samostanom Stična
pa naj bi se napajal h sistema Stična
preko dodatnega prečrpavanja s po-
močjo hidropak postaje.

6. Tekoča oskrba dela naselja Vir
bo zagotovljena, ko bo pričel z obra-
tovanjem novi vodovod vključno z
novimi vodnimi zajetji Stiški potok,
izdelane ustrezne prevezave na pri-
marani mreži Vir — Radohova vas
ter rekonstruiran isti odsek.

Predlog Komiteja za varstvo oko-
Ija in urejanje prostora občine Gro-
suplje: predlagamo, da Svet KS Stič-
na tako kot v dragih krajih imenuje
dva gradbena odbora, ki bosta skupaj
s Komunalnim podjetjem Grosuplje
in Komunalno skupnostjo usklajeva-
la podrobnosti v zvezi z načrtova-
njem in izvedbo oskrbe z vodo višin-
skih predelov v Stični.

DELEGATSKO VPRAŠAN JE
DELEGACIJE KRAJEVNE
SKUPNOSTI ŠMARJE SAP
— delegat Izidor Jerovšek (25.
scja zbora krajevnih skupnosti,
28.12.1988)
Vprašanje:

Delegacija KS Šmarje Sap, posebno
pa krajani smo nezadovoljni in ogorče-
ni, ker izvajalec del na rekonstrukciji
regionalne ceste oz. vodovoda ne upoš-
teva osnovnih načel pietete do posmn-
nih ostanko v v okolici cerkve, kjer so bi-
la nekdanja cerkvena pokopaliiča.

Odgovor Skupnosti za ceste obči-
ne Grosuplje (pripravil direktor Za-
voda za prostorsko, komunalno in
stanovanjsko urejanje Jamnik Franci):

Hkrati z obnovitvenimi deli na rc-
gionalni cesti so se izvajala tudi ob-
novitvena dela na vododovu, ki ga
upravlja Komunalno podjetje Gro-

suplje. Obnovitvena dela novega vo-
dovoda potekajo po trasi starega
obstoječega vodovoda, iz česar siedi,
da je bilo zemlpče vodovoda že
predhodno prekopano. Stari vodo-
vod pa je zgradila Krajevna skupnost
Šmarje Sap sama. Opozorilo krajev-
ne skupnosti jemljemo na znanje. V
predelu, ki ga navajate v vprašanju,
bomo ravnali v skladu z zakonskimi
predpisi in z vsem dolžnim spoštova-
njem in pieteto.

DELEG ATSKO VPRAŠ AN JE
DELEGACIJE KRAJEVNE
SKUPNOSTIAMBRUS — de-
legat Darko Erčulj (25. seja
zbora krajevnih skupnosti, 28.
12.1988) j
Vpraianje: fl

Krajani vasiPrimča vas imajo ze daif
iasaproblem s slabo elektriko, tako, da
ob določenih obremenitvah ne delajo
niti TV sprejemniki. Z elektro podjetjem
smo sicer v stalnih slikih, vendar še do
danes nipriilo do realizacije. Kerso lu-
di drogovi izredno dotrajani inje nevar-
nost, da pride do nesreče, se poslužuje-
mo tepoti.

Prosimo, dapristojni občinski organ
opozori Elektro podjetje oproblemu, da
bi čimpreje pristopiti k realizaciji posta-
vitve TP v Primči vasi

Odgovor TOZD Elektro Ljubljana
okolica Liubljana, Titova 40 (pripra-
vil B. Hofbauer in L. Sotošek):

Postavitev trafopostaje v Primči
vasi je predvidena v planu za leto
1989. Ta trafopostaja bo torej posiav-
Ijena ie v tetn letu, v kotikor ne bo ne-
predvidenih tezav pri zagotavljanju
finančnih sredstev. •

DELEGATSKO VPRAŠAN ST
DELEGACIJE KRAJEVNE
SKUPNOSTI TEMENICA —
delegat Franc Fajdiga (25. seja
zbora krajevnih skupnosti, 28.
12.1988) |
Vpraianje: %

Izpostavil je vpraianje partizanske
magistrale Temenica — Radohova vas,
sajje le-ta že 10 let brez vrhnjega sloja
asfalta, tako da se asfalt uničuje, zatoje
nujno potrebno, da se lo timpreje
napravi

Odgovor Skupnosti za ceste Slo-
venije Delovna skupnost Tehnično-
nadzomi sektor Ljubljana, Titova 64
(pripravil vodja tehnično nadzoraega
sektorja Drago Bole, dipl. ing.):

Dajemo vam sledeče pojasnilo: V
letu 1989 se predvideva obnova ceste
R-365 Temenica — Radohova vas na
predlog odbora za izgradnjo Parti-
zanske magistrale in občine Grosuplje.


